

物联网标准化, 成为智能城市, 智能楼宇, 智能路灯, 骨干网路

🕒 31/8/2016 13:00 – 14:30

📍 W4 – M6会议室



与LonMark 国际协会联合举办, 介绍LonMark技术的应用, 尤其是智能建筑和户外照明系统在物联网标准化下的应用与成功案例分享。

论坛议程

13:00 - 14:30 物联网标准化, 成为智能城市, 智能楼宇, 智能路灯, 骨干网路
Kevin, 中国代表, LonMark 国际协会

语言: 普通话, 不配设同传, 与会费用全免。

IoT (Internet of things) Standardization, become Smart City, Building, Streetlight and Backbone Network

🕒 31/8/2016 13:00 – 14:30

📍 Meeting Room M6 (Hall W4)



Co-organised with LonMark Association, the seminar provides guidelines of LonWorks Open, Multi-vendor and interoperable system solution for intelligent building, smart city, smart streetlight and backbone network.

Schedule

13:00 - 14:30 IoT (Internet of things) Standardization, become Smart City, Building, Streetlight and Backbone Network
Kevin, Ambassador, LonMark International

Language: Mandarin only, without simultaneous interpretation. Free Admission.

*资料截至2016年8月

building.messefrankfurt.com.cn

SIBT
官方微信号



SSHT
官方微信号

